## Indianapolis den 3ten October 1886

Zwanzigster jahrgang fünfte Regelmäßige Geschäfts Versamlung die Versamlung wurde durch den Presiedenten eröfnet und daβ Protokol von der Letzten Versamlung wurde verlesen und Angenommen.

## Verhandlungen

Es wurde beschlossen daβ alle Mitglieder die Strafe bezahlen solten begnadigt werden sollen für diesen mal die Picnicks Comiettes wurden entlassen Es wurde beschlossen daβ wir ein Ball halten am Danksagungstag den 25ten November in der Mozart Halle der Eintrits preis sol 1 thaler sein. Mitglieder haben freien Einŧtrit Als Comiette für Musiek. 10. Mann wurde ernant Wm Büscher und Herman Stienecke Zeitungs und Tickets zu bestellen C F Lentz Die neue Consitution wurde verlesen und Angenommen.

Hierauf Vertagung

Einnahme an Vierteljährliche beiträge An Intresse	\$26 00 <u>\$4 50</u>	\$30 50
Ausgabe für Quitungs Buch besten des Vereins	\$4 50 <u>\$4 00</u>	\$8 50
Bleibt Kassenbestand	\$397 60	

Friederich Stickan Sekretär Indianapolis, October 3<sup>rd</sup>, 1886

Twentieth year, fifth regular business meeting. The meeting was called to order by the president, last meeting's minutes were read and approved.

## New business:

It was decided to forgive the fine for this one time of all members [who didn't come to the picnic]. The picnics committees were suspended. It was decided to organize a ball on Thanksgiving Day, November 25, in the Mozart Hall. Entrance price will be one thaler and Society members will attend for free. A committee was formed to hire 10 musicians. Wm. Büscher and Herman Stienecke were elected to serve on it. C. F. Lentz will order newspaper ads and tickets. The new Constitution was read and approved.

At this point the meeting was adjourned.

## Contributions:

Quarterly members' dues Interest earned Total:	26 00 4 50 30 50
Expenses: Note book for receipts For the benefit of the society Total:	4 50 4 00 8 50
Remaining treasury balance	397 60

Friederich Stickan, Secretary